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What is it? Qu’est ce que c’est? 

How does it work? Comment ça fonctionne? 

Conveyor system

Convoyeur

A handling system that suspends animals above the ground in an adjustable
“V” created by two belts on rollers. It moves and restrains sheep along a race
at a speed pre-determined by the operator.

C’est un système de contention qui suspend les animaux au dessus du sol dans un
« V » réglable créé par deux courroies sur rouleaux. ll permet de déplacer et
contenir les moutons le long d’un couloir à une vitesse prédéterminée par
l’opérateur.

The belts movement is controlled by electric foot pedals. Once the sheep are loaded/walked onto
the conveyor as it is moving, they are held upright and cannot move forward or backward. This
allows the farmer to stay in one position on either side of the conveyor and administer treatments
without moving. The conveyor speed can be adjusted, and the sheep can be moved forward, held
in one position, reversed or held on their back as required. When combined with an EID system
(EID stick or data logger), it allows accurate recording of treatment.
This system reduces stress and improves the safety of both the animal and shepherd, as well as
saving time, since several treatments can be administered all at once.
It can be permanently fixed in position or mobile.

Le mouvement des courroies est contrôlé par des pédales électriques. Une fois que les moutons sont chargés
sur le convoyeur en mouvement, ils sont tenus debout et ne peuvent ni avancer ou reculer. Cela permet à
l’éleveur d’être de chaque côté du convoyeur et d’administrer des traitements sans bouger.
La vitesse peut être ajustée et les moutons peuvent être déplacés vers l’avant, maintenus dans une position,
inversés ou maintenus sur le dos. Lorsqu’il est combiné avec un système RFID (bâton ou psion), il permet un
enregistrement précis des traitements.
Ce système réduit le stress et améliore la sécurité de l’animal et de l’éleveur, avec un gain de temps, car
plusieurs traitements peuvent être administrés à la fois. Le système peut être fixé en permanence en position
ou mobile.


